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Ping-pong ve Vísce skončil

  

Po patnácti letech provozu jsem musel poprvé předčasně ukončit zimní hrací pondělky a pátky
v kulturním domě ve Vísce. Na veřejnost se dostala informace, že na základě údajného
rozhodnutí Rady obce Višňová bude zpoplatněna účast hráčů, dětí i dospělých. Okamžitě poté
skončil zájem o stolní tenis. A tak ještě před vánocemi jsem „odpískal“ sezónu. Pomohl k tomu i
fakt, že podle předpovědi počasí měly venkovní teploty v následujících dnech vystoupat nad
nulu, takže temperování KD i nadále by bylo zbytečné. Další fakt je ten, že po rekonstrukci
topení a nutném přechodu na automatický kotel je provoz drahý. Topit se údajně musí každý
den, což topení prodražuje a ještě ke všemu topit se musí v celém objektu.

  

Z výše uvedených důvodů jsem se rozhodl ping-pong ukončit. Nedojde tedy ani na avízovaný
závěrečný turnaj.
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